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Podgorica, 19. novembar 2019. godine.

SKUPSTINI CRNE GORE

Na osnovu clana 69 stav 2 Poslovnika Skupstine Crne Gore, Odbor za ekonomiju, finansije
i budzet, sa 92. sjednice, odrzane 11. novembra 2019. godine, podnosi

IZVJESTAJ
o razmatranju PREDLOGA ZAKONA 0IZMJENAMAIDOPUNAMA ZAKONA 0 KONCESIJAMA

Odbor se, kroz uvodno izlaganje predstavnice predlagaca, upoznao sa razlozima za
predlaganje izmjena i dopuna Zakona o koncesijama koji se, izmedu ostalog, odnose na potrebu
da se obaveze koncesionara dodatno preciziraju, da se brojna pitanja iz prakse, koja su se do sada
rjesavala ugovorima o koncesijama, normiraju, posebno ona koja se odnose na sredstva
obezbjedenja i nacin osiguranja predmeta koncesije, ali i zbog usaglasavanja sa direktivama EU.
Saopstila je da je, takode, jedan od razloga za inoviranje zakona to sto vazecim zakonom nije
uredeno da drzava naplacuje prihod po osnovu koris^enja nepokretnosti u drzavnoj imovini u
svrhu obavljanja koncesione djelatnosti koja je u javnom interesu.

Na Odboru je konstatovano da se predlozenim zakonom, izmedu ostalog, uvodi pojam
mineralnih sirovina od strateskog znacaja kao predmet koncesije; preciznije definise obaveza
pladanja naknade za koriscenje sirovina; obezbjeduje drzavi veci stepen sigurnosti izvrsenja
ugovora o koncesiji kroz primjenu bankarske garancije i polise osiguranja; siri se rezim koncesije
i na privredna drustva koja koriste prirodna bogatstva, dobra u opstoj upotrebi i druga dobra od
opsteg Interesa za obavljanje koncesione djelatnosti, u kojima na dan stupanja na snagu ovog
zakona drzava i/ili opstina imaju vi§e od polovine akcija ili udjela, a koja nemaju zakljucen ugovor
0 koncesiji i dr.

Tokom rasprave, poslanike je interesovalo zasto su aerodromi iskijuceni iz zakona kao
mogucnost da se u vidu javnog dobra daju pod koncesiju, koji su razlozi zbog kojih se predlaze
da se postupci zapoceti po prethodnom zakonu nastavljaju po istom, mogucnost eksproprijacije
koncesionog podruCja u fazama tokom trajanja ugovora, kao i uticaj predlozenih rjegenja na
unapredenje poslovnog ambijenta.

Odbor je, nakon rasprave, sa sedam glasova „za", odlucio da predlozi Skupstini da usvoji
Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o koncesijama.

Za izvjestioca Odbora na sjednici SkupStine odredena je poslanica Ana Nikolic.
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